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متن پرسش

با سلام و وقت بخیر: استاد به نظر شما همسر انسان را خداوند انتخاب می کند و هر چه که مقدر شد

حکمتی دارد؟ اگر علاقه ای بین زوجین نباشد و یا اختلافات بسیار سختی پیش بیاد بخاطر رضای

خدا و درس گرفتن از امتحان الهی باید صبر کرد و طلاق نگرفت به امید اینکه رشد معنوی حاصل

شود؟ شما این تفکر که ما نباید به همسر کاری داشته باشیم و باید وظایف الهی خود را انجام دهیم و

این باعث می شود همسر هم خوب بشود را قبول دارید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: رویهمرفته همینطور باید باشد. بهخصوص طبق آيهی 172 سوره اعراف که

تَهُمْ وَ أَشْهَدَهُمْ عَلَى أَنفُسِهِمْ أَلَسْتَ بِرَبِّكُمْ قَالُواْ يَّ ميفرمايد: «وَإِذْ أَخَذَ رَبُّكَ مِن بَنِي آدَمَ مِن ظُهُورِهِمْ ذُرِّ

بَلَى شَهِدْنَا» يعني آنگاه كه از فرزندان آدم، از پشت نسلهايشان، تعهد گرفتيم، خودشان را گواه

خودشان گرفتيم، كه آيا من ربّ شما نيستم؟ گفتند: آري شهادت ميدهيم. فرزندان بنیآدم از پشت

پدران و مادرانشان گرفته شدهاند و آن شهادت را دادهاند. و این نشان میدهد که هرکس از هر پدر و

مادری به دنیا نمیآید و باید والدینشان مشخص باشند و این یعنی همسر هرکس باید شخص

خاصی باشد و هرکسی همسر هرکسی نمیشود. موفق باشید


